
Rada starostov mesta Košice 

Zápisnica 

z 33. rokovania Rady starostov mesta Košice dňa 17.3.2009 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Rokovanie Rady starostov otvoril a viedol jej predseda p. Daniel Rusnák. 

V úvode rokovania bolo prítomných 11 starostov a keďže počet nedosiahol 

väčšinu, Rada starostov nebola uznášania schopná. 

 

 Overovatelia zápisnice: 
 

JUDr. Cyril Betuš 

Mgr. Mária Birošová 

 
––-     ––-     –– 

1.Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

p. Smolková – Navrhla do bodu rôzne zahrnúť problematiku prenájmu 

miestnosti, kde nesídlia ZŠ, ktoré patria priamo pod mesto  

so zakomponovaním zmluvy o nájme. 

Navrhla členom Rady starostov, aby Magistrát mesta Košice  

pri uzatváraní zmlúv o nájme školských zariadení doplnil aj prenajímanie 

miestnosti tretím osobám s výnimkou volieb a referend. 

 

p. Kupec – k bodu, ktorý je v programe Zámena pozemkov v k.ú. Severné mesto 

doplnil informáciu o skutočnosti a oboznámil členov Rady starostov 

o prerokovaní na MZ. 

 

p. Rusnák –  Zhrnul  doplňujúce návrhy programu rokovania.  

Rada starostov odporúča upraviť zásady prenajímania v majetku mesta 

pre mestské časti v zmysle, aby v MČ bol prenájom tretím osobám v čase 

konania volieb a referend za účelom zriadenia okrskových komisií 

bezplatne.  

Body č. 2 - 6 Rada starostov materiály berie na vedomie.  

Konštatoval, že počet  prítomných sa nezvýšil, takže. Rada starostov nie 

je uznášania schopná. 
––-     ––-     –– 

 

 

 



 2 

2. Viazanie rozpočtových prostriedkov v rozpočte mesta Košice na rok 2009 

- návrh 

 

p. Rusnák –  Otvoril diskusiu a informoval, že bod viazanosť rozpočtových 

prostriedkov  na rok 2009 bol predmetom rokovania MR dňa 12.3.2009 

a bol aj na rokovaní MZ.  

Prečítal zmenu návrhu uznesenia. Mestská rada odporúča mestskému 

zastupiteľstvu prerokovať a schváliť návrh na viazanie rozpočtovaných 

prostriedkov v rozpočte mesta Košice na rok 2009 so zapracovaním 

zmeny zvýšenia viazanosti na 10 % vo všetkých programoch   

vo výdavkovej časti návrhu rozpočtu. Otvoril rozpravu. 

 

p. Kupec - Požiadal  o vysvetlenie prijatého návrhu uznesenia, ktorý  bol na MR, 

aby mohol k nemu zaujať stanovisko. 

 

p. Rusnák –  Odôvodnil návrh uznesenia. 

 

p. Jenčová – Na minulej Rade starostov sa schválilo uznesenie, ktoré bolo 

odignorované. Nesúhlasí s tým uznesením, pretože  vedenie mesta má  

90 % príjmov a výdavkov  a určite sa nájdu rezervy pre krízový stav, aby 

sa nesiahalo na mestské časti vo výške vyššej ako 5 %. 

Navrhla uznesenie. Rada starostov trvá na plnení uznesenia a zaradení  

do materiálu na MZ z balíka pre mestské časti  5 %. 

 

p. Rusnák -  Odpovedal p. Jenčovej, že MR to odporučila na Mestské 

zastupiteľstvo v Košiciach. Materiál na MR bol totožný s materiálom MZ 

vo výške - 5 %.  

 

p. Hlinka – Informoval o priebehu komisie dopadov hospodárskej krízy, kde je 

členom a rieši sa to. 

 

p. Kupec – Informoval o situácií, ktorá vznikla. 

 

p. Rusnák – Odpovedal na otázky p. Kupca. 
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p. Smolková – Informovala, že vedenie Mesta Košice by sa malo oboznámiť  

s rozpočtom na mestských častiach a  aké sú podané projekty. MČ Košice 

– Dargovských hrdinov oproti iným mestským častiam je najviac 

postihnutá. List, ktorý bol  poslaný a informoval o situácii na MČ Košice 

– DH na minulej Rade starostov sa zaslal všetkým starostom  

a p. primátorovi Ing. F. Knapíkovi.  Prišla odpoveď na MČ Košice – DH 

od p. Kolarčíka, riaditeľa MMK, v ktorom k ich problému pristupuje 

korektne. Uzatvorila svoje vystúpenie nesúhlasom s krátením 

rozpočtových prostriedkov  vo výške 5 %. 

 

p. Gabštúr – Zaujímal ho účelový transfer, ktorý je strašne významný. 

 

p. Birošová – Oboznámila Radu starostov, že  tiež  bol napísaný list  pánu 

primátorovi Ing. Knapíkovi a riaditeľovi magistrátu Ing. Kolarčíkovi 

a zástupcovi riaditeľa p. Dlhému o situácií v MČ Poľov. 

 

p. Jenčová – Zhrnula situáciu malých a veľkých mestských častí a ich 

problematiku. 

 

p. Smolková – Pripomenula problematiku s kasárňami, ktoré treba tiež riešiť. 

 

p. Gabštúr – Oznámil o neserióznosti starostov, ktorí nie sú na rokovaní Rady 

starostov.  

 

p. Rusnák – Termíny rokovaní RS sa posielajú, ktoré sú známe. 

 

p. Beca – Kríza, ktorá tu je a bude aj budúci  rok, tak je to podnet  na vytvorenie 

iných pravidiel prerozdelenia finančných prostriedkov. Mala by tu byť 

zainteresovanosť MČ na výsledkoch, ktoré sa dosiahnu.. 

Myslí si, že keď na území pribudne nová hala alebo domy tak, z tých 

domov časť  daní by mestské časti mali dostať. Treba sa zamyslieť, akým 

spôsobom by bolo dobré pripraviť pravidlá pre budúcoročný rozpočet. 

 

p. Rusnák –  Všetko závisí od štatútu. Informoval, že zmena štatútu je avízovaná 

najmenej dva roky. Zatiaľ návrh nebol daný na rokovanie MZ. Názory 

z RS bude prezentovať ďalej. 

 

p. Jenčová – Uznesenia, ktoré boli prijaté na rokovaní RS treba prezentovať  

na pôdach  politických klubov a Mestského zastupiteľstva v Košiciach. 
––-     ––-     –– 
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3. Rekonštrukcia a modernizácia „Knižnice pre mládež“, Humenská 9 

4. Zámena pozemkov 

5. Odpredaj pozemkov 

6. Odpredaj nebytových priestorov 

7. Rôzne 

 

p. Rusnák – K bodom neboli  žiadne pripomienky.  Sú zobraté  

na vedomie. 
––-     ––-     –– 

 

8. Záver  

 

p. Rusnák –Zhrnul rozpravu a ukončil diskusiu. Poďakoval prítomným za účasť 

na rokovaní. 
 

 

 

 

 

 

        Daniel Rusnák 

           predseda Rady starostov 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená 23.3.2009 

Zapisovateľka: Danica Belasová 

 
 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

JUDr. Cyril Betuš .................................................. Podpísal dňa: 31.3.2009 

 

Mgr. Mária Birošová ........................................ Podpísala dňa: 31.3.2009 
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O b s a h : 

 

1 Otvorenie a schválenie programu rokovania  

1 Viazanie rozpočtu mesta Košice na rok 2009 – návrh 

4 Rekonštrukcia a modernizácia „Knižnice pre mládež“, Humenská 9 

Zámena pozemkov 

Odpredaj pozemkov 

Odpredaj nebytových priestorov 

 Rôzne 

4 Záver 


